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Ojczysty – dodaj do ulubionych / Ciekawostki językowe

REBECCA – kogo? czego?
Imiona takie jak REBECCA, czyli imiona żeńskie
zakończone w mianowniku na -a, a w temacie
na podwójne c wymawiane jako pojedyncze [k],
odmieniamy podobnie jak rodzime imiona
żeńskie zakończone na tematyczne -k-, z tym
że kiedy to tylko możliwe zachowujemy
graficzne podwójne c. Kiedy to tylko możliwe
oznacza w tym wypadku: we wszystkich
przypadkach fleksyjnych poza dopełniaczem lp.
oraz mianownikiem, biernikiem i wołaczem
l.mn. Poprawnie zatem odmieniamy: lp. M.
Rebecca [rebeka], D. Rebekki [rebeki], C.
Rebecce [rebece], B. Rebeccę [rebekę], N.
z Rebeccą [rebeką], W. Rebecco [rebeko]; l.mn.
M. Rebekki [rebeki], D. Rebecc [rebek], C.
Rebeccom [rebekom], B. Rebekki [rebeki], N.
Rebeccami [rebekami], Ms. Rebeccach
[rebekach], W. Rebekki [rebeki].   
W dopełniaczu lp. (oraz w mianowniku, bierniku
i wołaczu l.mn.) graficzne cc musi zostać
zamienione na kk, dlatego że pozostawienie c
przed końcówką -i narzucałoby inną wymowę
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